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AJUNTAMENT DE SANT VICENÇ DE MONTALT 

ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
 
 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 03/05 
Caràcter: ordinari 
Data: 31/03/2005 
Horari: de 20:35 a 00:32 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant 
Vicenç de Montalt 
 
Assistents 
Lluís Bisbal i Pujol, alcalde (PSC) 
Francesc Baselga i Herrero, 1r tinent d’alcalde (ANEM) 
Miquel Àngel Pigem de Las Heras, regidor (ANEM) 
Pere Orts i Cubillo, 2n tinent d’alcalde, (ERC) 
Òscar Fernández i Ramírez, 3r tinent d’alcalde, (PSC) 
Jordi Cornudella i Martorell, regidor (PSC) 
Jordi Baldevey i Emílio, regidor (CIU) 
Àlex Balaguer i Pfeiffer, regidor (CIU) 
Yolanda Pajares i Furnó, regidora (CIU) 
Benet Bonamusa i Juanola, regidor (CIU) 
Francisco Javier Mas Arenillas, regidor (PP), incorporat a 
les 20:49 hores 
 
 
Secretari: 
Francesc Ortiz i Amat, el de la Corporació. 
 
 
 

ORDRE DEL DIA: 
 

PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 
ORDINÀRIA DE 24 DE FEBRER DE 2005. 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
 
TERCER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DEL CANVI DE LES ACTUACIONS 
PREVISTES I DE LES ANUALITATS DEL PLA ÚNIC D’OBRES I 
SERVEIS 2004-2007. 
 
QUART. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA PROPOSTA DE POSAR A LA 
DISPOSICIÓ DEL DEPARTAMENT D’EDUCACIÓ LA PART NECESSÀRIA DE 
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LA PASTILLA D’EQUIPAMENTS DEL PADRÓ PERQUÈ S’HI PUGUIN 
INSTAL·LAR ELS MÒDULS NECESSARIS PER AL FUNCIONAMENT DEL 
CICLE D’EDUCACIÓ INFANTIL DEL NOU CEIP SANT VICENÇ, DE 
FORMA PROVISIONAL I NOMÉS PER AL CURS 2005-2006. 
 
CINQUÈ. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA PROPOSTA D’APROVACIÓ DEL 
MAPA DE ZONES D’INFLUÈNCIA DE LES DUES ESCOLES DE SANT 
VICENÇ. 
 
SISÈ. APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DEL PRESSUPOST GENERAL 
PER AL 2005 I LA PLANTILLA DE PERSONAL. 
 
SETÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
PRIMER. L’alcalde obre la sessió i el secretari pregunta si 
els senyors regidors es donen per assabentats del contingut 
de l’esborrany de l’acta de la sessió anterior, de 24 de 
febrer de 2005, a la qual cosa responen afirmativament. 
  
Acord, per unanimitat, 
 
1. Aprovar l’acta de la sessió ordinària de 24 de febrer de 
2005.  
 
 
SEGON. El secretari pregunta si els senyors regidors es 
donen per assabentats de les publicacions de més interès, 
aparegudes en el Diari Oficial de la Generalitat, Butlletí 
Oficial de la Província i el Boletín Oficial del Estado, 
des de la darrera sessió plenària, a la qual cosa responen 
afirmativament. 
 
També es dóna compte del nomenament de quatre agents de la 
Policia Local amb caràcter d’interinitat. 
 
 
TERCER. La Junta de Govern Local, en sessió de data 10 de 
març d’enguany, va emetre el dictamen que tot seguit es 
transcriu: 
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“Per Decret de l’Alcaldia de datat 30 d’octubre de 2003 es 
va acordar la concurrència d’aquest Ajuntament a la 
convocatòria de la Formulació del Pla Únic d’Obres i 
Serveis de Catalunya per al quadrienni 2004-2007, d’acord 
amb el que establia el Decret 189/2003, amb les següents 
obres: 
 
Anualitat 2004 - Construcció d’una escola bressol a la zona del Baix Poble 
 
Anualitat 2005 - Remodelació i tancament de la Piscina Municipal de Sant Vicenç de Montalt 
 
Per acord del Ple de l’Ajuntament de la mateixa data es va 
ratificar el seu contingut. 
 
La Comissió de Cooperació Local de Catalunya de sessió de 
data 11 de juny de 2004 va aprovar inicialment la proposta 
de planificació del PUOSC per als anys 2004-2007 amb el 
següent detall per al nostre municipi: 
 
                                                                                              Pressupost       Subvenció 
2005     Programa General Construcció Escola Bressol     573.537,95        49.211 
2005     Acció territorial Construcció Escola Bressol           573.537,95        150.000 
2007     Programa General Piscina Municipal                     1.069.170,87     300.000 
 
Paral·lelament a aquest procediment, aquest Ajuntament va 
treballar en l’expedient per a la selecció del contractista 
redactor del projecte d’obres per a la construcció de 
l’escola bressol esmentada. Es van demanar diversos estudis 
sobre la viabilitat de la futura escola. Un d’ells es va 
encomanar a un Gabinet d’economistes membres del 
Departament d’Econometria, Estadística i Economia 
Espanyola, el qual va arribar a les següents conclusions: 
 
“Ateses les consideracions i anàlisis efectuades al darrer epígraf, la nostra conclusió 
en relació amb la construcció d’una nova escola bressol presenta un sentit 
DESFAVORABLE. Una consideració contrària a aquesta conclusió vindria donada pel 
fet que la instal·lació actual no pugui estar prestant els serveis de forma adequada per 
raons d’absorbir una demanda superior a l’oferta que pot assolir amb criteris 
d’excel·lència en la prestació del servei públic. No obstant això, en aquest sentit, si es 
considerés dur a terme la construcció de la instal·lació per aquesta darrera raó, les 
nostres prediccions apostarien per plantejar un ús alternatiu de la construcció a partir 
d’un període previsiblement d’aquí en cinc anys. 
 
Les raons en les quals es fonamenta la conclusió desfavorable romanen en els següents 
fets que han estat estudiats al present informe: 
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a. Les prediccions realitzades de noves inscripcions qüestionen la construcció d’una 
nova escola bressol ja que els valors són estables i fins i tot inferiors als actualment 
vigents, tot i que el model preveu un major nombre de naixements durant els propers 
anys pel grup de residents al municipi. 
 
b. L’elevat percentatge de dones en edat fèrtil que ha estat considerat ha ocasionat que 
les prediccions de nous naixements sigui creixent durant els propers anys. No obstant 
això, la piràmide d’edats mostra un estretament en el tram d’edats de les dones que 
seran fèrtils en un període futur de cinc a deu anys. 
 
c. La dinàmica dels nous empadronaments i el limitat creixement espacial futur en 
termes de residència que pot experimentar el terme municipal fan pensar que tan sols 
podrien produir-se noves incorporacions al padró d’habitants a partir de la població 
resident. 
 
d. Tot i que la predicció de naixements derivada del grup de residents és creixent, 
tractant-se del segment de població que pot generar la necessitat d’un major servei 
d’escola bressol, la tendència de naixements dels darrers anys pel global d’habitants 
del municipi sembla indicar una estabilització al voltant del nombre actual des de 1998 
amb l’excepció puntual del 2001. 
 
e. El nombre de fills per mare que presenten les dones del municipi amb una edat entre 
25 i 45 anys reflecteix el predomini d’un únic fill i parcialment la tinença d’un segon 
fill. En aquest sentit el nombre de mares que com a màxim tenen dos fills assoleix el 
percentatge del 92,2%. 
 
f. Finalment, tot el major nombre de naixements que s’ha produït i la predicció 
realitzada, els percentatges de nens inscrits a l’escola bressol presenta valors 
relativament poc elevats (amb excepció d’una valor puntual durant el present curs 
escolar corresponent als nens d’un any d’edat). Aquest fet podria fer pensar que les 
famílies prenen decisions d’atenció dels infants als propis domicilis paterns o 
d’ascendents dels pares dels infants. 
 
Tal com s’ha esmentat inicialment, el present informe  sintetitza els resultats que s’han 
derivat de l’anàlisi estadística. Qualsevol informació addicional o prèvia als resultats 
que es mostren i de la qual es vulgui disposar només caldrà el seu requeriment.” 
 
D’igual forma es va pronunciar un estudi de la Diputació de 
Barcelona. 
 
Amb aquestes conclusions i vistes les Bases d’Execució del 
PUOSC que diuen: 
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“Quarta 
Canvis de destinació 

4.1 Els ens beneficiaris podran sol·licitar que l'ajut destinat a una determinada actuació 
es destini totalment o parcialment a una altra, sempre que la nova actuació compleixi 
els requisits necessaris per a la seva inclusió en el mateix programa que la 
subvencionada inicialment. 

4.2 A les sol·licituds de canvi de destinació s'haurà d'adjuntar la documentació que 
estableix la convocatòria del PUOSC en relació amb la nova actuació i s'haurà de 
justificar que existeixen circumstàncies noves i no previstes inicialment que fan 
necessari el canvi sol·licitat. 

4.3 El director general d'Administració Local resoldrà sobre el canvi de destinació, 
d'acord amb els criteris i requisits que s'estableixen a la convocatòria, i atenent la 
disponibilitat dels crèdits pressupostaris.  

4.4 Els terminis d'adjudicació establerts a la base tercera començaran a comptar a 
partir de la notificació a l'ens beneficiari de la resolució de canvi de destinació, llevat 
que a la mateixa resolució s'estableixi altrament.” 

VIST que per al 2005 està previst fer les següents 
actuacions: 
 
                                                                                 Pressupost        
Adequació zona verda Passeig dels Pins                375.351,47 
Adequació Parc Germans Gabrielistes                    257.755,16 
Programa General Piscina Municipal                       450.000 
 
 
 
Atès que la inversió anomenada “Adequació Parc Germans 
Gabrielistes” pot encabir-se dins del Programa General del 
PUOSC, 
 
Atès que la inversió anomenada “Adequació zona verda 
Passeig dels Pins” pot encabir-se dins el Programa 
Específic d’Acció Territorial del Capítol III del Decret 
189/2003, de convocatòria per a la formulació del Pla únic 
d'obres i serveis de Catalunya 2004-2007, ja que es tracta 
d’una actuació singular que aporta un valor afegit d'ordre 
qualitatiu a l'obra pública local i incideix positivament 
en la implantació o millora de la prestació de serveis 
públics, perquè es tracta d’una actuació singular a una 
zona d’equipaments de titularitat pública en un entorn amb 
carència d’equipaments d’aquestes característiques i que 
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pretén adequar i deixar preparada la zona per a qualsevol 
actuació. 
 
Per tant, s’aprova, per unanimitat, proposar al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents acords: 
 
Primer.- Sol·licitar a la Generalitat de Catalunya el 
canvi d’actuacions finançades dins el marc del Pla Únic 
d’Obres i Serveis 2004-2007, les quals havien de ser 
executades a l’exercici de 2005, perquè ara siguin les 
següents:  
                                                                            
         Pressupost       Subvenció 
 
2005 Adequació zona verda Passeig dels Pins                375.351,47        150.000 
2005 Adequació Parc Germans Gabrielistes                    257.755,16        49.211 
 
 
Segon.- Demanar al període d’informació pública del PUOSC 
de 2006 l’avançament de l’actuació i del finançament 
següent: 
 
         Pressupost       Subvenció  
2006 Programa General Piscina Municipal                       450.000            300.000 
 
Tercer.- Un cop estigui determinat l’inici de les obres 
d’adequació de la Piscina Municipal, comunicar-lo a l’òrgan 
gestor del PUOSC del Departament de Governació i Relacions 
Institucionals de la Generalitat de Catalunya als efectes 
del seu seguiment.” 
 
- Un cop llegit el dictamen, pren la paraula el senyor 
Jordi Baldevey, Portaveu del Grup Municipal de Convergència 
i Unió, per manifestar que li preocupa l’assumpte perquè 
entén que és una decisió molt precipitada el fet de no fer 
l’Escola Bressol. 
 
 
Quan són les 20:49 s’incorpora a la sessió el senyor 
Francisco Javier Mas Arenillas, regidor del P.P. 
 
 
Continua la seva explicació el senyor Baldevey afirmant 
que, amb posterioritat a l’informe, el 9 de juliol de 2004, 
el Parlament de Catalunya va aprovar una Llei que ha de 
garantir la creació de 30.000 noves places d’escola bressol 
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amb un consens ampli dels Grups Parlamentaris. Com a 
conseqüència i acte seguit es posà a treballar l’Equip de 
Govern de la Generalitat, en comissió parlamentària i 
juntament amb la FMC i l’ACM. Una de les primeres tasques 
que fa aquesta comissió és la de la creació del Mapa 
Escolar de Catalunya que estipulava per Sant Vicenç de 
Montalt al 2003 la necessitat de creació de 30 noves places 
d’escola bressol i ens diu que com que a principis de 2004 
hi havia 330 infants de 0 a 3 anys, Sant Vicenç hauria de 
tenir places per al 60% dels nens, per tant, hauríem de 
tenir 198 places com a oferta. Segons els seus números 
l’escola sortiria de franc. Per tot això, creu que el 
Govern municipal s’està precipitant. 
 
Anuncia que el vot del seu grup serà contrari a l’aprovació 
d’aquest punt, no perquè no s’hagin de fer les altres 
actuacions, sinó perquè creu que l’Escola Bressol és 
prioritària. Sol·licita a l’Equip de Govern un termini 
aproximat de deu dies per demanar al Departament d’Educació 
la seva opinió. Planteja una contradicció entre l’e-mail 
que el senyor Baldevey afirma que s’ha enviat a l’Alcaldia 
referent a l’escolarització i l’informe transcrit a la 
proposta dels economistes. 
 
- El senyor Jordi Cornudella i Martorell, regidor delegat 
d’Educació, pren la paraula per exposar que està d’acord 
amb bona part del que s’exposa, però el tema és més 
complex. No és l’acta de defunció de l’Escola Bressol. El 
cost de l’Escola Bressol no és només el de l’edifici sinó 
que s’ha de tenir en compte el funcionament, i organitzar 
el servei de la manera més eficaç possible i que els costos 
siguin els mínims possibles, ja que els sous depenen 
directament de l’Ajuntament. Si posem en marxa dues escoles 
bressol d’acord amb les previsions d’aquest informe, 120 
alumnes seran de Sant Vicenç i la resta serien infants de 
fora el municipi. El sou de les mestres les suporta 
l’Ajuntament i representaria un gravamen per les arques 
municipals. El model que s’ha pensat és el de concessió, el 
problema és que el model ja està determinat. Tenim un model 
que ja funciona i no podríem tenir dues escoles amb 
funcionaments diferents. El senyor Cornudella pensa que a 
la llarga seria necessària, però no amb números tan alts 
com proposa el senyor Baldevey, però sí més que ara. Creu 
que està garantit que els santvicentins tinguin una total 
escolarització d’escola bressol. És necessària però no 
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prioritària. Continua assegurant que no té inconvenient, si 
no és per arguments legals, en què l’assumpte es demori una 
o dues setmanes. Ell ha parlat amb el Departament 
d’Educació i crec que té tota la informació necessària. Les 
previsions que ha fet el Departament són correctes a 
Catalunya però no exactes a Sant Vicenç. 
 
 
- El senyor Baldevey explica que el Conveni Marc incentiva 
més el manteniment de l’escola i no la construcció. 
Precisament va ser CiU qui es espantar en un primer moment 
al veure el Projecte de la nova Escola Bressol, pel gran 
que era, 90 places de cop, i creu encara que seria un 
error. El que manifesta és que podria fer-se 
esgraonadament, donant altres usos alternatius, tal i com 
diu l’informe transcrit a la proposta. El 2003 i 2004 el 
nombre de naixements ha estat el mateix, 72, no s’ha baixat 
la punta que van tenir, el que comporta que avui tenim 330 
nens entre 0 i 3 anys. Es dirigeix al senyor Cornudella i 
li diu que ell parla de numerologia i ell (Baldevey) parla 
d’acomplir una Llei. 
 
- El senyor Cornudella afegeix que és un tema prou sensible 
perquè si l’oposició demana diàleg, aquest existeixi, no 
pas perquè cregui que aquesta proposta sigui errònia.  
 
- Tot seguit és el regidor delegat d’Urbanisme, senyor 
Miquel Àngel Pigem de las Heras, qui pren la paraula per 
afirmar que la realitat desmenteix la priorització 
d’aquesta inversió. 
 
 
Finalment, s’aprova, per unanimitat, enretirar aquest punt 
de l’ordre del dia per estudiar-ne amb més deteniment el 
seu contingut de forma conjunta. 
 
 
 
QUART. A la vista de la construcció de la nova Escola que 
ha de portar a terme el Departament d’Educació de la 
Generalitat de Catalunya i a la vista de tot l’expedient 
tramitat per posar-la en pràctica, el qual és exposat per 
part del regidor delegat d’Educació, es fa necessari posar 
a disposició del Departament d’Educació la part necessària 
de la pastilla d’equipaments del Padró perquè s’hi puguin 
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instal·lar els mòduls necessaris per al funcionament del 
cicle d’Educació Infantil del nou CEIP Sant Vicenç, de 
forma provisional i només per al curs 2005-2006. 
 
VIST el dictamen favorable emès al respecte per part de la 
Junta de Govern Local,  
 
- El senyor Jordi Baldevey, portaveu del Grup Municipal de 
Convergència i Unió, referint-se a aquest terreny, comenta 
que encara no hi ha aprovat el trasllat de la línia 
elèctrica i també que hi ha problemes amb l’aigua. A la 
proposta d’acord només es preveu la cessió per al curs 
2005-2006. A més presenta un retall del diari “El Punt” de 
fa dos dies en el qual es fa una relació de les escoles que 
farà el Departament d’Educació i Sant Vicenç no hi surt. 
 
- El senyor Cornudella, regidor delegat d’Educació, explica 
que només hi surten els projectes aprovats i el de Sant 
Vicenç encara no ho està. Ho estarà cap a l’octubre. Està 
fomentant un alarmisme innecessari. 
 
- El senyor Miquel Àngel Pigem, regidor delegat 
d’Urbanisme, quant a les obres del Pla Parcial del Padró i 
els seus problemes amb l’aigua, recorda que van ser els 
mateixos propietaris els que van decidir posar aquestes 
vàlvules. Això no implica que quan s’instal·lin els mòduls 
de les escoles, no estiguin establerts els serveis. Es 
faran al cost que sigui necessari. 
 
Finalment, s’aprova, per unanimitat, l’adopció dels 
següents acords, 
 
Primer.- Posar a la disposició del Departament d’Educació 
la part necessària de la pastilla d’equipaments del Padró 
perquè s’hi puguin instal·lar els mòduls necessaris per al 
funcionament del cicle d’Educació Infantil del nou CEIP 
Sant Vicenç, de forma provisional i només per al curs 2005-
2006. 
 
Segon.- Donar trasllat del present acord al Departament 
d’Educació de la Generalitat de Catalunya. 
 
Quan són les 21:59 hores s’absenta de la sessió el senyor 
Francesc Baselga i Herrero. 
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A les 22:02 el senyor Baselga s’incorpora de nou a la 
sessió. 
 
A continuació, es procedeix a discutir si s’inclou en 
aquest punt el fet de posar a disposició del Departament 
d’Educació el terreny per fer l’escola definitiva.  
 
- El senyor Baldevey manifesta que no ho pot admetre perquè 
no està lliure de càrregues i gravàmens.  
 
- El senyor alcalde pregunta al senyor Pigem si és 
necessari posar-ho a l’ordre del dia. El senyor Pigem li 
manifesta que no, perquè es tracta únicament d’una 
formalitat, s’acorda, per unanimitat, no posar-ho a l’odre 
del dia. 
 
 
 
 
CINQUÈ. A la vista de la construcció de la nova Escola que 
ha de portar a terme el Departament d’Educació de la 
Generalitat de Catalunya i a la vista de tot l’expedient 
tramitat per posar-la en pràctica, el senyor Jordi 
Cornudella i Martorell, regidor delegat d’Educació, explica 
que cal aprovar un mapa de zonificació escolar, aquest mapa 
s’aprova a tots els municipis on hi ha més d’una escola. Es 
pot optar per un dels dos models que són el de zona escolar 
única, en el qual tots els habitants del municipi tenen la 
mateixa consideració de barem, o bé el sistema de 
zonificació, que consisteix en marcar unes zones 
d’influència, on els veïns tenen més puntuació a l’hora 
d’optar a una plaça. 
 
Després de considerar-ho amb el Departament i el Consell 
Escolar, es va acordar el model que va recomanar el 
Departament que va ser el de “les zones d’influència”.  
 
- El senyor Àlex Balaguer i Pfeiffer, regidor del Grup 
Municipal de Convergència i Unió, intervé per preguntar si 
l’aprovació d’aquest mapa contradiu l’oferta d’aquells 
pares i mares que si anaven a barracons tindrien garantida 
una plaça a la nova escola.  
 
- El senyor Cornudella li respon que en absolut. 
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- El senyor Balaguer pregunta si el Departament ha proposat 
aquest sistema o la zonificació en concret. 
 
- El senyor Cornudella li respon que el sistema de “zones 
d’influència” sí que l’ha proposat, no la zonificació. 
Aquesta s’ha intentat fer de forma equitativa en termes de 
població escolar. 
 
Finalment, s’acorda, per majoria absoluta, amb el vot a 
favor del PSC (3) ANEM (2), ERC (1) i PP (1) i l’abstenció 
de CiU (4): 
 
Primer.- Aprovar el mapa de zones d’influència de les dues 
escoles de Sant Vicenç de Montalt, el qual s’adjunta com 
annex. 
 
Segon.- Donar trasllat del present acord al Departament 
d’Ecucació de la Generalitat de Catalunya. 
 

 
 
 
 
 
Quan són les 22:35 hores se suspèn la sessió per fer un 
recés.  
 
A les 22:47 hores es reprèn la sessió. 
 
 
 
 
SISÈ. Elaborat per l’Alcaldia el pressupost per l’exercici 
del any 2005, informat i trobat en la seva totalitat 
conforme,  
 
Formulada proposta d’acord, la Junta de Govern Local va 
emetre, en sessió de data 10 de març de 2005, dictamen 
favorable. El senyor alcalde en llegeix la Memòria i el 
senyor secretari comenta els informes preceptius.  
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A continuació, el senyor Pere Orts i Cubillo, regidor 
delegat d’Hisenda, detalla les inversions i un resum per 
capítols. 
 
Tot seguit es procedeix a la discussió de l’assumpte. 
 
- El senyor Jordi Baldevey, portaveu del Grup Municipal de 
Convergència i Unió, pren la paraula per comentar el tema 
de les subvencions a les entitats. El regidor delegat de 
Cultura comentava la voluntat política de modificar el 
sistema heretat per millorar-lo. Les ha mirades i no 
detecta cap mena de canvi, és encara el parer del regidor 
un canvi en la política de subvencions? 
 
- El regidor delegat de Cultura, senyor Òscar Fernàndez 
Ramírez, explica que vol modificar l’Ordenança de 
subvencions i no li agrada el model heretat perquè és 
arbitrari. Actualment s’han de justificar les subvencions, 
però s’ha de buscar el sistema que justifiqui les 
subvencions i no és fàcil. Vol arribar a final d’any amb un 
nou model aprovat. 
 
- El senyor Baldevey li pregunta en què vol destinar 22.000 
euros d’activitats juvenils. 
 
- El senyor Fernàndez explica que es tracta d’un programa 
d’acció juvenil. Històricament era una partida petita i 
passa d’una consignació de 2.000 a 22.000 euros, perquè 
comprèn des de l’adquisició de material, fins a les 
activitats, cosa que amb l’anterior govern era ridícul. 
 
- El senyor Baldevey li respon que l’adquisició de material 
no afecta aquesta partida.  
 
- El senyor Fernàndez assenteix al senyor Baldevey i 
manifesta que no li pot respondre en aquest moment i que ho 
farà més endavant. 
  
- El senyor Baldevey també pregunta sobre si la consignació 
de 6.000 euros per al Butlletí Municipal volen dir que hi 
ha previsió de fer-lo. 
 
- El senyor Cornudella li respon que hi ha una previsió de 
la possibilitat de fer-lo. 
 
- Tot seguit, el senyor Baldevey pregunta sobre la 
davallada de la partida de conservació de les vies 
públiques que no són objecte d’inversions. 
 
- L’alcalde li respon que ha estat un pressupost molt 
debatut i ha calgut retallar despeses. 
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- El senyor Miquel Àngel Pigem, regidor delegat 
d’Urbanisme, pren la paraula per justificar la davallada de 
la partida de conservació per l’increment de la inversió en 
vies públiques. 
  
- A continuació, el senyor Baldevey pregunta sobre 
l’increment en un 14% de les despeses de l’Escola de 
Música, si es deu a l’increment dels alumnes o s’augmenta 
la despesa amb el mateix nombre d’alumnes. 
 
- El senyor Cornudella respon que no hi ha un increment de 
previsió de la despesa extraordinari, sinó que el que ha 
passat és que hi havia una professora que es va pagar a 
través del Capítol II de despeses i a més, hi havia una 
vacant que es va substituir amb dos treballadors. 
 
  
- Quant a l’àmbit de Medi Ambient, el senyor Baldevey 
comenta a l’Equip de Govern que si hi ha una Tècnica 
Ambiental, li sorprenen els 25.000 euros en un Pla Director 
Ambiental, pregunta què és el que s’ha demanat fora.  
 
- El senyor Francesc Baselga i Herrero, regidor delegat de 
Medi Ambient, respon que aquests diners responen a engegar 
la recollida orgànica comercial que entra dins de la 
subvenció que atorga la Generalitat per aquest concepte. 
 
- Quant a la partida de la piscina, la previsió era de 
1.000.000 euros, per què ara amb el canvi la partida queda 
en 450.000 euros? 
 
- El senyor Cornudella li respon que abans es tractava 
d’una piscina coberta i ara no. 
 
- Tot seguit, el senyor Baldevey pregunta si hi ha 
projectes per a les inversions “Passeig dels Pins” i “Parc 
dels Germans Gabrielistes”. 
 
- El senyor Miquel Àngel Pigem, regidor delegat 
d’Urbanisme, explica que el Projecte del Passeig dels Pins 
hi és, que preveu que hi hagi una zona lúdica amb una pista 
dura, zona de jocs infantils, zona verda, contenidors 
soterrats i una marquesina pel bus. Entrarà per Comissió 
Informativa d’Urbanisme pròximament i sortirà a concurs. 
Quant al Parc dels Germans Gabrielistes, el projecte està 
en mans del Consell Comarcal i serà lliurat en breu per 
part del senyor Oriol Bassa. 
 
- Continua el senyor Baldevey preguntant pel Carrer de la 
Pau. L’antic Equip de Govern va participar amb la Direcció 
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General de Costes per remodelar el Passeig Marítim i 
contemplava la reforma d’aquest carrer. Té entès que aquest 
Equip de Govern continua amb aquest projecte. Vol dir que 
no es toca el carrer de la Pau en el Projecte del Passeig 
Marítim? I, en tot cas, per què no s’hi preveuen 
contribucions especials? 
 
- El senyor Miquel Àngel Pigem respon que n’hi ha d’haver 
de contribucions especials. Es continua amb el Projecte del 
Passeig Marítim de Costes, però amb un nou equip redactor. 
El Ministeri és d’una lentitud desesperant. És la 
urbanització d’un vial posterior al Passeig, però queda 
fora del projecte un tram, el que va de Caldes al Pas de 
les Ànimes. Va estar parlant amb Caldes per fer el passeig 
d’una sola direcció que obliga a urbanitzar aquest carrer. 
S’arreglarà el pressupost per tal que s’hi prevegin les 
contribucions especials. 
 
- A continuació, el senyor Òscar Fernàndez, regidor delegat 
de Joventut, respon a la pregunta feta amb anterioritat 
sobre Joventut. A la partida s’hi inclouen 3.000 euros per 
un estudi de la realitat juvenil, també activitats lúdiques 
a la infància, un cop al mes, també activitats formatives 
de monitoratge, de noves tecnologies, musicals, tallers de 
teatre, cicles de tallers de cinema i vol que al Centre 
Cívic hi hagi una discoteca un cop al mes. 
 
- Finalment, el senyor Jordi Baldevey, com a portaveu del 
Grup Municipal de Convergència i Unió, conclou que no poden 
donar suport a aquest Pressupost perquè les previsions 
denoten un tarannà polític amb el que no hi estan d’acord, 
algunes per la forma i algunes pel fons. 
  
No veuen clar l’increment dels capítols I i II. Afegeix que 
del 2003 a aquest, l’increment és de 1.000.000 euros. És 
molt conscient que parla de personal i sap que hi ha 
col·lectius que tenen certa disconformitat sobre com es fan 
les coses en l’àmbit laboral. Hi ha coses que no entén. 
 
Quant a les inversions, ho hi ha res previst per al Passeig 
de Sant Joan, la qual cosa es tradueix amb què no hi haurà 
Museu del Pessebre, Comissaria de Policia ni habitatge 
social. Saben que es troba endarrerit el projecte sobre la 
taula. 
 
Opina que el Pressupost s’ha fet a corre-cuita. A més, 
renuncia a temes importants i delicats pel Municipi i a 
més, es preveu un fort endeutament. Per tot l’exposat, 
voten en contra de l’aprovació de l’assumpte. 
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- El senyor Pere Orts, regidor delegat d’Hisenda, pren la 
paraula per exposar que durant deu darrers anys del Govern 
Municipal de CiU el Capítol I es va incrementar un 270%, 
amb una mitja del 27%, el que representa un model 
exponencial de salaris. Quant al Capítol I d’aquest 
Consistori, només s’ha incrementat un 3,6% i la resta es 
pot justificar lloc per lloc de treball. El que acceptaria 
seria la crítica dels nous llocs de treball. No està 
d’acord amb la posició del senyor Baldevey a l’hora de 
criticar el pressupost sobretot quant a l’increment del 
Capítol II, perquè molta part de la despesa és herència de 
les seves inversions. 
Quant al tema del Passeig de Sant Joan, el problema que 
suposa és pel romanent líquid de tresoreria. S’ha intentat 
ser respectuós amb la situació financera del municipi, però 
no es pot anar a més crèdits. 
 
- El senyor alcalde llegeix el Decret d’incorporació de 
romanents de crèdit de 16/02/2005, en el qual consta la 
inversió del Passeig de Sant Joan. N’és conscient que amb 
la consignació no n’hi ha suficient, però reflexa la 
intenció de fer tots els esforços possibles per fer 
l’edifici. Quant a les vivendes socials, cal remarcar que 
és un tema que els preocupa, en el qual hi estan 
treballant, tot i que les propostes que han tingut no hagin 
donat els seus fruits. Està, estava i estarà molt preocupat 
per aquest assumpte. 
  
- A continuació, el senyor Baldevey replica el senyor Pere 
Orts i argumenta que justament en els anys que ha 
assenyalat va ser quan es van posar en marxa molts dels 
nous serveis de Sant Vicenç i quan més ha crescut la 
població de Sant Vicenç. 
 
- Tot seguit i en relació amb la política de subvencions, 
la regidora del Grup Municipal de Convergència i Unió, 
Yolanda Pajares i Furnó, sol·licita una reunió amb l’Equip 
de Govern. 
 
 
Finalment, s’aprova, per majoria absoluta, amb el vot a 
favor del PSC (3), ANEM (2), ERC (1), l’abstenció del PP 
(1) i el vot en contra de C.i.U (4), l’adopció dels 
següents acords: 
 
PRIMER: Aprovar inicialment el pressupost per a l'exercici 
de 2005, amb el resum següent: 
 

INGRESSOS 
CAPITOL I INGRESSOS DIRECTES 2.276.712,00
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CAPITOL II INGRESSOS INDIRECTES 474.000,00
CAPITOL III TAXES I PREUS PUBLICS 3.037.031,57
CAPITOL IV TRANSFERENCIES CORRENTS 1.230.728,04
CAPITOL V INGRESSOS PATRIMONIALS 62.242,40
CAPITOL VI ALIENACIO D'INVERSIONS REALS 0,00
CAPITOL VII TRANSFERENCIES DE CAPITALS 667.211,00
CAPITOL VIII ACTIUS FINANCERS   
CAPITOL IX PASSIUS FINANCERS 1.776.711,74
 TOTAL 9.524.636.75
   
   

DESPESES 
CAPITOL I DESPESES DE PERSONAL 2.524.976,85
CAPITOL II DESPESES DE BENS CORRENTS I SERVEIS 2.148.972,77
CAPITOL III DESPESES FINANCERES 72.690,11
CAPITOL IV TRANSFERENCIES CORRENTS 320.044,37
CAPITOL VI INVERSIONS REALS 4.260.202,00
CAPITOL VII TRANSFERENCIES DE CAPITAL   
CAPITOL IX PASSIUS FINANCERS 197.750,65
 TOTAL 9.524.636.75
 
SEGON: Aprovar inicialment  la  plantilla que comprèn els 
llocs de treball reservats a funcionaris i personal 
laboral, amb el resum següent: 
 
 
 
FUNCIONARIS    
    
    

DENOMINACIO I DESCRIPCIO GRUP PLACES VACANTS 
    
HABILITACIO NACIONAL    
    
SECRETARI-INTERVENTOR B 1 0 
    
 ADMINISTRACIO GENERAL     
    
 T.A.G. CAP DEPARTAMENT URBANISME  B 1 0 
    
TRESORER -  CAP DE SECCIO C 1 0 
    
 ADMINISTRATIU  C 7 2 
    
 AUXILIAR ADMINISTRATIU  D 4 1 
    
 ALGUTZIL  E 1 0 
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 ORDENANÇA NOTIFICADOR  E 1 1 
    
 ADMINISTRACIÓ ESPECIAL - SUBESCALA TÈCNICA     
    
 OFICIAL TECNIC INFORMATIC  C 1 0 
    
 ADMINISTRACIO ESPECIAL - COS POLICIA LOCAL     
    
 CAPORAL CAP PREFECTURA POLICIA  D 1 0 
    
 CAPORAL SOTS-CAP PREFECTURA POLICIA  D 1 0 
    
 AGENT COS POLICIA LOCAL  D 12 1 
    
 AGENT COS POLICIA LOCAL EN PRACTIQUES  D 4 4 
    
 VIGILANTS PARQUÍMETRES  D 4 4 
    
 PERSONAL LABORAL     
    
 ENGINYER  A 1 1 
    
 ARQUITECTE TECNIC  B 1 1 
    
 DIRECTOR CAP REDACCIÓ RÀDIO MUNICIPAL  B 1 1 
    
 CAP ACTIVITATS ESPORTIVES  B 1 1 
    
 DIRECTOR/A ESCOLA BRESSOL  B 1 0 
    
 PROFESSOR/A ESCOLA DE MUSICA  B 11 11 
    
 DIRECTOR/A BIBLIOTECA  B 1 1 
    
 TREBALLADOR/A SOCIAL  B 1 1 
    
 EDUCADORA SOCIAL  B 1 0 
    
 EDUCADORA INFANTIL ESCOLA BRESSOL  C 9 3 
    
 AUXILIAR ADMINISTRATIU  D 6 6 
    
 AUXILIAR TECNIC DE CULTURA  D 1 1 
    
 TREBALLADOR/A FAMILIAR  D 1 1 
    
 CAP DE LA BRIGADA   D 1 1 
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 OFICIAL 1ª BRIGADA  D 1 1 
    
 OPERARI BRIGADA  D 10 10 
    
 PEO BRIGADA  E 2 2 
    
 AUXILIAR TECNIC D'OBRES I SERVEIS  D 1 1 
    
 AUXILIAR TECNIC JOVENTUT  D 1 1 
    
 CONSERGE ESCOLA  E 2 2 
    
 CONSERGE CENTRE CÍVIC  E 1 1 
    
 CONSERGE POLIESPORTIU  E 1 1 
    
TECNICA INSERCIO LABORAL B 1 1 
    
AUXILIAR INSPECTOR MANTENIMENT I OBRES D 1 1 
    
EMPLEAT RESPONSABLE TAQUILLA PISCINA D 1 1 
    
EMPLEAT TAQUILLES PISCINA D 1 1 
    
PERSONAL EVENTUAL    
    
COORDINADOR D'ESPORTS  1 - 
    
 
 
 
TERCER: Exposar al públic el present expedient, per termini 
de QUINZE DIES, termini durant el qual podran interposar-se 
reclamacions i suggeriments, d'acord amb l'article 169 del 
Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals. En el supòsit que no sigui presentada cap 
reclamació, l'acord d'aprovació inicial serà elevat a 
definitiu sense necessitat d'adoptar un nou acord. 
 
 
 
Quan són les 00:28 abandona la sessió el senyor Francisco 
Javier Mas Arenillas. 
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SETÈ. El senyor alcalde pren la paraula per fer referència 
a un punt que va quedar pendent en la darrera sessió 
plenària sobre el personal contractat que hagués passat pel 
servei de promoció econòmica. Reparteix un quadre als 
assistents amb el detall. 
 
 
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual estenc, com a 
secretari, aquesta acta. 
 
 
El secretari                        Vist i plau, 
       L’alcalde president 
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